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Vraag om uitleg over de georganiseerde 'agribashing' en de bescherming van 

het dierenwelzijn 

van Bart Dochy aan minister Ben Weyts 

Onze landbouw en visserij zijn twee belangrijke primaire sectoren in onze economie. De 

verschillende overheden zorgen voor een kwalitatieve vooruitgang en ondersteuning van 

de exploitatie en de kwaliteit. We dienen dit op alle vlakken te koesteren, nu meer dan 

ooit. De Vlaamse regelgeving naar Dierenwelzijn willen we positioneren als een voorbeeld 

voor Europa. 

 

De laatste jaren nemen het aantal georganiseerde acties toe. Het lijkt ons overduidelijk 

dat we allen samen werk moeten maken van onze voorbeeldfunctie, niettemin dienen we 

te erkennen dat het geschetste beeld vaak overroepen en uit de context is gehaald. De 

manier waarop acties worden georganiseerd is ook discutabel. We zijn ervan overtuigd 

dat de economische schade vaak heel groot is om al niet te spreken over de mogelijke 

inbreuken. 

 

Indien we diverse wetgevingen consulteren, moeten we concluderen dat er heel veel 

onduidelijkheid is. Wie doet welke handhaving, waar komt de politie tussen en wat is de 

taak van het lokale bestuur bij dergelijk manifestaties ?  

 

In de nota over de evaluatie van de interne werking en het toezicht op dierenwelzijn in 

de Vlaamse slachthuizen van de Belgische Federatie voor Vlees wordt de problematiek 

die eveneens verweven is met privacy onder de loep genomen. Waarom krijgt men een 

vrijgeleide om dergelijke aanvallen voor te bereiden ? Waarom stelt niemand deze 

beelden in vraag ? Waarom geven deze beelden de realiteit niet weer ?  

 

In Frankrijk werd er een conventie afgesloten tussen verschillende partijen waarbij deze 

aanvallen geregistreerd en gemonitord worden, het moet een tool worden waarbij 

ingegrepen kan worden maar waar ook duidelijk een rechtzetting van het foute beeld 

gecommuniceerd kan worden. Andere landen hebben gelijkaardige initiatieven lopen. 

 

 

Daarom onze vragen: 

 

a. Werd de minister op de hoogte gesteld van het verslag van de Belgische Federatie 

voor Vlees en wat is het actieplan om de uitdagingen die daar beschreven zijn aan 

te pakken ? 

b. Welke maatregelen zullen in de codex voor Dierenwelzijn voorzien worden ten 

einde agri-bashing onmogelijk te maken en toch de nodige aandacht voor 

dierenwelzijn te behouden ? 

c. Heeft u reeds initiatief genomen om de diverse NGO’s en de stakeholders uit de 

landbouw en visserij samen te brengen om een afsprakenkader op te stellen ? 


